

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



SCRIPTED

FAMILY





## Soul Old Yet So Young

76 year-old Shi Wen Feng (Romeo Tan) and 64 year-old Bai Xiang Guo (Liu Ling Ling/He Ying Ying) wandered into and got lost in the jungle. They met while trying to find a way out and recognized each other immediately, they were in love when Wen Feng was a teacher and Xiang Guo a student, but each went their separate way and started their own family. They found and drank water from a river in the jungle and woke up to their 25-year old selves. They decide to make the most of it and also make amends in their lives. But will they be able to change their destiny? Incidentally, Xiang Guo returns to her 64 year-old self, but Wen Feng retains his youthful 25 year-old self. Can Wen Feng accept Xiang Guo or will their love end with half the spell broken?

**Cast:** Romeo Tan, Liu Ling Ling, He Ying Ying, Paige Chua, Shane Pow, Hong Ling, Zhang Yao Dong, Xiang Yun, Chen Tian Wen, Guo Liang, Vivian Lai, Chen Shu Cheng, Zane Lim, Zhai Siming, Joel Choo, Juin Teh

### 心里住着老灵魂

76岁的石文丰（陈罗密欧饰演）和64岁的白香果（刘玲玲/何盈莹饰演）走进丛林却迷路了。他们是在试图寻找出路时而相遇并第一时间互相认出对方。当年是老师的文丰和是学生的香果曾经相爱过但他们最后分道扬镳，各自组织自己的家庭。他们喝了从丛林找到的河水，醒来后却发现他们变回了25岁的自己。他们决定好好把握这次机会，还有修正生活中的不足。但是他们能够改变自己的命运吗？一次的偶然让香果变回64岁的自己，但文丰仍是年轻的25岁。文丰是否能接受现在的香果？还是他们的爱情会因一半的咒语而结束？

**演员:** 陈罗密欧, 刘玲玲, 何盈莹, 蔡琦慧, 包勋评, 洪凌, 张耀栋, 向云, 陈天文, 郭亮, 赖怡伶, 陈澍城, 林子颖, 翟思铭, 朱哲伟, 郑六月

Language: Chinese

For sales enquiries on content distribution:

**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg

**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg

**Tracy Sim** tracysim@mediacop.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

Episodes: 20 x 60 minutes  
Producer: Mediacorp Studios  
Distributor: Mediacorp

*Information correct at time of printing*